

PUBLIC NOTICE
FULL CLOSURE
REVERSING FALLS BRIDGE
CITY OF SAINT JOHN

The Department of Transportation and Infrastructure advises the motoring public that the Reversing Falls Bridge will be fully closed commencing **Saturday, October 10th, 2015** at **5am** and ending on **Monday, October 12th, 2015** at approximately **10pm**. This work is necessary to complete concrete deck rehabilitation. The sidewalk, northbound side of the bridge will be open for pedestrians. Traffic lights and signage will be in place.

This is part of the ongoing work of the Department of Transportation & Infrastructure. The department reminds motorists to reduce speeds and drive safely.



District Engineer
District 04 – Saint John



AVIS PUBLIQUE
FERMETURE COMPLÈTE DU
PONT DES CHUTES RÉVERSIBLES
VILLE DE SAINT JOHN

Le ministère des Transports et de l'Infrastructure conseille les automobilistes que le pont Des Chutes Réversibles sera complètement fermée à compter de **5hrs, le samedi, 10 octobre, 2015** et se terminant vers **22hrs, le lundi 12 octobre, 2015**. Ce travail est nécessaire pour terminer la réhabilitation du pont en béton. Le Trottoir sur le côté nord du pont sera ouvert pour les piétons. Les feux de circulation et des panneaux de déviation seront en place.

Cela fait partie des travaux en cours du ministère des Transports et de l'Infrastructure. Le ministère rappelle aux automobilistes de réduire leur vitesse et de conduire prudemment.



Ingénieur de district
District 04 - Saint John

